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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrna k

„Minőségvédelem vagy a magyar piac mesterséges védelme? Mit kíván tenni a
kormány a „másodlagos élelmiszervizsgálat bevezetésével” kapcsolato s

kormányzati célkitűzés megvalósítása érdekében? ”

címmel.

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Úrtól, azért tő le, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Dr. Orbán Viktor miniszterelnök úr 2010 . június 8-án az Országgyű lésben napirend

előtti felszólalásban ismertette a kormány 29 pontból álló els ő gazdasági akciótervét .

Ezen akciótervben 27 . pontként az alábbi intézkedés megvalósítását nevesítette :

„Vezessük meg a másodlagos élelmiszervizsgálatot, annak érdekében, hogy ezentú l

ne áramolhasson be Európa élelmiszer-hulladéka akadálytalanul Magyarországra .”

Úgy gondoljuk, hogy az intézkedések bejelentése feltehetően nem történt volna meg, h a

azt nem előzi meg alapos szakmai döntés-előkészítésen alapuló kormányzati döntés . Az

intézkedés bejelentése ugyanakkor a tervezett megvalósítás módjáról, tartalmáró l

további információkat nem tartalmazott .

Az intézkedésnek a fogyasztóvédelemre, kereskedelemre gyakorolt hatására tekintette l

szükségesnek tartjuk az intézkedéssel kapcsolatos részletes információk megismerését .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949. évi XX. törvény

27. §-ában biztosított jogunkkal élve a Magyar Köztársaság Országgy űlésének



Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alább i

kérdéseket intézzük Önhöz :

1. Mit kíván tenni a kormány az intézkedés megvalósítása keretében ?

2. Milyen feltételeket kíván módosítani, és hogyan kívánja módosítani ezeket a

feltételeket a forgalomba hozható élelmiszerek minőségével kapcsolatban ?

3. Mire alapozva kívánja a forgalomba hozható élelmiszerek min őségi

követelményeit módosítani, különös tekintettel az Európai Uniónak az áru k

tagállamok közötti szabad mozgását biztosító alapvet ő szabadságára ?

4. Milyen ütemezéssel kívánja megvalósítani a korány az intézkedést ?

5. Mennyiben jelent majd változást az intézkedés megvalósítása a jelenleg hatályos

szabályokhoz képest ?

6. Milyen költségekkel számolt a kormány az intézkedés megvalósításához ?

7. Hány új munkahelyet kíván létrehozni a kormány az intézkedé s

megvalósításával ?

8. Milyen viszonyban áll az intézkedés megvalósítása a kormány adminisztráció- ,

költség- és létszámcsökkentési célkitűzéseivel?

Tisztelettel várjuk válaszát !

Budapest, 2010 . június 21 .

Kovács Tibor

országgyűlési képviselő
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Gödör István
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